
Referat Generalforsamling Helsingør Tennis Klub 
 
Dato: 30. januar 2024 
 
Afholdt i Hallens cafeteria. 
 
1 Valg af dirigent 

Erik Christensen påtog sig dirigent-rollen 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

Lars Bo aflagde beretning på vegne af bestyrelsen. 

 

3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 

Dorte (kontoret) fremlagde årets resultat samt budget. 

Hovedårsagerne til årets negative resultat var skift af booking-system, nedgang i medlemstallet samt ledige timer i 

haludlejningen. 

Det blev ønsket at indkaldelse til generalforsamling fremover vedlægges regnskab og budget – bestyrelsen ønsker at 

imødekomme dette ønske fremover. 

Regnskabet er godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af budget til godkendelse og fastsættelse af kontingent 

Budgettet er fremlagt og forklaret. 

Det blev efterspurgt at der er en øget transparens omkring halindtægter samt generel økonomi og bestyrelsen udtrykte at 

være indstillet på at efterleve dette. 

 

5. Behandling af eventuelt indkomne forslag 

Forslag modtaget fra medlemmet Erik blev læst op. 

Beslutningsreferater fra bestyrelsesmøder gøres tilgængelig for alle medlemmer og kommunikationen gøres mere åbent. 

Disse publiceres indenfor 2 uger fra bestyrelsesmødet. 

Dette blev godkendt af generalforsamlingen 

Interne referater/notater kan holdes i udvalgene og i hensigtsmæssigt omfang løftes via bestyrelsesmøderne. 

Derudover blev der opfordret til at bruge hjemmesiden mere aktivt. 

 

6. Valg til bestyrelsen: 

a) Anne Jørgensen er på valg og villig til genvalg 

Genvalgt af generalforsamlingen 

b) Henrik Laursen er på valg og villig til genvalg 

Genvalgt af generalforsamlingen 

c) Til de to ledige pladser i bestyrelsen, foranlediget af Frank Rutell og Uwe Bødewadt har ønsket at udtræde, foreslår 

bestyrelsen Morten Højer Mathiesen indvælges i bestyrelsen samt at bestyrelsen, som tidligere, igen består af 5 

medlemmer, så den anden nuværende ledige plads ikke genbesættes. 

Morten Højer Mathiesen blev indvalgt i bestyrelsen. 

Morten Højer Mathiesen blev valgt til ny formand af bestyrelsen. 

 

7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 

Jes Uldal 

Steffen Bay 

Det blev klarlagt at suppleanter inviteres til bestyrelsesmøder men har ikke pligt til at deltage 

 

8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 

Michael Møller Hansen - revisor 



Jens-Ole Jensen - revisorsuppleant 

 

9. Eventuelt ”Hvad skete der i uge 49” v/Uwe Bødewadt 

Uwe præsenterede tanker omkring forløb omkring haller og formandsskiftet. 

Finn Strabo gav kommentar omkring halprojekt og forløbet samt takkede Uwe for hans indsats. 

 

For referatet Henrik Laursen  


